
尊敬的各位 PHICEN 客户： 
大家好！ 

针对最近 PHICEN 品牌商标在日本被他人恶意抢注，PHICEN 正规授权经销商连连遭遇恶意投诉，

PHICEN 商品被强行下架一事做出如下声明： 

众所周知，PHICEN LIMITED 公司旗下商标 自 2010 年开始在全球范围沿用至

2017 年初并无争议，PHICEN LIMITED 公司提供“以无缝包胶素体为主的各类型仿真玩偶”销售至全

球各地，为收藏爱好者，DIY 爱好者，摄影及绘画爱好者提供了良好的广泛素材，深受各类用户的认

可和喜爱。 
正因为如此，便有多人觊觎 PHICEN LIMITED 公司苦心经营的劳动成果，注册 PHICEN 伪网站及

伪邮箱; 更有恶劣者在日本地区恶意抢注 注册商标，并对 PHICEN 正规授权商家发

起多轮恶意投诉，致使商家在多个国际大型网上卖场的 PHICEN 产品被强行下架，给商家带来了严重

困扰和惨重损失。经了解，其目的有如下两个：1. 套用 PHICEN 知名商标售卖或生产制造仿冒产品 2. 
迫使 PHICEN 授权，作日本地区的销售代理。 

但商有商道，PHICEN 公司绝对不会与任何无视他人劳动成果，信仰缺失的人谈判或合作，哪

怕损失巨大。诚恳希望各 PHICEN 销售商和广大用户支持我们的决定。 

虽然  仍然是 PHICEN LIMITED 公司名下合法商标，但为了减少各用户困扰和损

失，我司决定从今日起更换 PHICEN LIMTED 公司商标，从 2017 年 4 月 26 日开始，我司商标由原来

暂时改为 。相信有很多资深用户对此商标仍有印象，我们

会一如既往地为大家带来喜爱的产品。 
PHICEN LIMITED 公司唯一合法官网为 www.phicen.com，官方邮箱为： info@phicen.com 和

sales@phicen.com 。其他含 PHICEN 字样的相似网站和邮箱地址，均不属 PHICEN LIMTED 公司所有，

请各位明辨真伪。凡在中国境内未经 PHICEN LIMITED 公司授权生产带 商标的同类产

品，均属侵权，我们将不惜一切代价坚决打击。提供相关线索者并经我司法务证实后，我司将给提

供线索者严格保密并支付 10 万人民币奖励。 
      PHICEN LIMITED 是一间不屈不挠的公司，坚持秉承不争不抢，自主开发的原则，不管经历多

少艰难，我们也一定不负众望，潜心研发出更多让大家喜欢的产品。 
再次感谢各位对 PHICEN LIMITED 公司的支持和帮助。 
 
                                                PHICEN LIMITED 
                                                  2017-4-26 

 
 
 



Distinguished PHICEN Customers: 
 

In view of the PHICEN trademark is malicious registered recently by others in Japan, PHICEN formal 
authorized dealers repeatedly encountered to be malicious complained, PHICEN commodities were forced 
off the shelves , for this case , we make statement as following: 

As is known to all, there is no any dispute that trademark of PHICEN LIMITED has 
been used by PHICEN LIMITED company in the global from 2010 year to the early of 2017 year. PHICEN 
LIMITED company provide "various types of simulation dolls with seamless encapsulation technique" and 
sales to the world. For the collector, DIY enthusiast, photography fans and painting lover, they say we 
provide excellent widely material for them, so our products are recognized and loved by all types of users. 

Due to our products were loved by all types of users, gradually there are some ulterior motive persons 
covet the fruit of PHICEN labor, they registered PHICEN pseudo website and pseudo mailbox. Even bad 
person maliciously stole for registering   trademark in Japan, and launched several 
rounds of malicious complaints to PHICEN formal authorized dealer. Leading to PHICEN products in the 
Amazon, Lotte, Yahoo and other large stores were forced off shelves. It brought serious problems and 
heavy losses for authorized dealers, the purposes are obvious: 1. Using PHICEN well-known trademark to 
sell or manufacture fake products. 2. Forcing PHICEN authorization, to be a general agent in a region.  

But commerce has commercial morality, even if huge losses, we absolutely won't negotiate and 
cooperate with no any commercial morality wretch person. Sincerely hope each PHICEN distributors and 
users can support our decision. 

Although  still belongs to PHICEN LIMITED legal name trademark, but in order to 
reduce user’s trouble and dealer losses, we decide to replace trademark from now on. From April 26,2017, 
PHICEN will start to use as trademark instead of   
temporarily. We believe some old users have impression of this logo, hope everyone can love it. 

 The only one legal official website is www.phicen.com, the official mailboxes are info@phicen.com and 
sales@phicen.com .Other similar website and email are not ours. kindly remind everyone to note it. In 
China producing goods with   trademark but without PHICEN LIMITED authorized is 
infringement, we will resolutely fight at all costs. Providing relevant information and confirmed by our 
lawyer, we will keep the secret for him and pay RMB100000 to him as reward. 

PHICEN LIMITED is perseverance, insist on independent development, not competing with others. No 
matter how many difficulties we experience, we must live up to everyone's hope, with great concentration 
to develop more new products for everyone. 

Thanks again for your supports and help to PHICEN LIMITED company! 
 

           PHICEN LIMITED 
April26,2017. 

 
 
 
 

 



尊敬なるPHICEN ユーザーの皆様： 

いつもお世話になっております！ 

最近のPHICEN ブランド商標が、日本で他人にサイバースクワッティングされ、PHICEN の正規授権デイーラーが

続々と悪質なクレームを受け、PH 商品が強引に撤去された件について、下記の通り声明します： 

ご周知のように、PHICEN LIMITED 社の傘下の商標である  は、2010 年から世界範囲内におい

てずっと踏襲され、2017 年の初頭前までに争議がないものでした。PHICEN LIMITED 社は、「シームレスゴム素

体をメインにする各種のエミュレーション人形」を世界各地まで販売し、コレクター、DIY愛好家、撮影・絵画愛

好家のために幅広い良好な素材を提供し、各種のユーザーに認められ、愛されています。 

これだからこそ、多数の人がPHICEN LIMITED 会社で苦心して経営してきた労働成果を狙っており、PHICEN 擬似

ウェブサイトと擬似メールアドレスを登録し、 更にひどい場合は、日本地域で  登録商標をサ

イバースクワッティングし、PHICEN の正規授権店舗に数回の悪質なクレームを提起し、多数の店舗の多数の国際

大型ネット店舗でのPHICEN 製品が強引に行撤去され、多数の店舗を深刻に困らせ、大きな損失を招きました。調

べによると、その目的が下記の二通りがある：1. PHICENの有名な商標を偽って偽造品を販売し又は生産製造する

もの 2. PHICEN の授権を強要し、日本地域の販売代理店になりたいもの。 

しかし、ビジネスにはビジネスルールがあるもので、PHICEN 社は、どんなに大きな損失を受けても、絶対他人の

労働成果を無視し、信仰不在の人と折衝し、提携しないものです。各PHICEN のデイーラーと幅広いユーザーが我々

の決定を支持していただけるよう期待しています。 

 が依然PHICEN LIMITED 社の名義下の合法的商標であるものの、各ユーザーのご迷惑と損失を

軽減するため、当社は今日をもってPHICEN LIMTED 会社商標を変更することを決定し、2017 年4 月26 日から、

当社の商標は元の から暫定的に に変更します。多数のシニアユー

ザーがこの 

商標に対する印象があることが確信しており、我々は今まで通りに皆様に愛される製品を送り届けることにして

います。 

PHICEN LIMITED 社の唯一な合法的公式サイトはwww.phicen.comで、公式メールアドレスは、info@phicen.com と

sales@phicen.comです。その他のPHICEN 文字の入る擬似ウェブサイトとメールアドレスは、PHICEN LIMTED 社に

帰属するものではないため、皆様で真偽を見極めてください。中国域内においてPHICEN LIMITED の授権を受けず

に生産された  商標の入る同類の製品は、全て権利侵害となるため、我々は、全ての代価を惜

しまずにこれを取り締まります。関連手掛かりを提供していただき、当社の法務の確認を受けた上、当社は手掛

かり提供者のことを厳重に機密保持し、10 万人民元の奨励を出します。 

PHICEN LIMITED は、粘り強い会社で、争いなく自主開発という原則を堅持し、これを守り、どんなに苦しくても、

我々も皆様の期待に背くことなく、皆様に愛される製品の開発に専念します。 

再度、皆様からのPHICEN LIMITED 社へのご支持、ご協力に感謝します。 

PHICEN LIMITED 

                                                        2017-4-26 


